
Raportti 1.alua1.lohko 
 
Teknisten vaikeuksien takia,en voi lähettää raporttia oikealla pohjalla. 
 
1 alueen 1 lohkosta ei kovin paljon raportoitavaa tällä jaksolla. 
 
Klubit jatkaneet normaalia toimintaa.Sysmän klubi lahjoitti Punainen Sulka-tuotot 
 
Sysmä-Hartola partiokunnalle. 
 
Kauden alusta lohkon jäsenmäärä -1 henkilöä.Tavoite kevätkaudella päästä plussan puolelle. 
 
LC-Hartolan 50-vuotis juhlat 24.2.2018,kutsut lähetetty ja valmistelut loppusuoralla. 
 
LC-Hartola  osallistuu Kiihtelysvaaran SM-sökökisoihin taas runsaalla joukkueella(8-10 henkilöä.) 
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